MMI Post Diploma Observation Online Course
AMI伦敦线上观察课程
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
本课程（面向AMI3-6主教证书持有者）是基于玛丽亚·蒙台梭利博士研发的儿童观察技巧所开设的科学研究课程。通过讨论与实践，学员将深化理解蒙台梭利教育法及其在"儿童之家"教学环境中的具体应用。本课程专为在蒙台梭利3-6岁教育环境中工作的人员设计。

在为期一学年的学习中，你需要基于教室观察采集数据，并在指导下进行深度分析，以精准响应每位儿童的发展需求（观察须在AMI持证主教的教室中进行）。

为了能够回应孩子的发展需求，你需要运用你从教室观察中所收集到的数据，理解数据、分析数据。

你需要将从科学数据中获得的信息运用与孩子工作的实践中，并且再继续观察成果。

观察记录会成为探索蒙台梭利理论以及反思如何将理论转化为实践的基础。

你需要在线上上课前做好准备，阅读或者查阅特定资源，并且针对问题进行反思。


Please fill in and email completed form to course@mariamontessori.org together with a scanned copy of your Diploma
请完整填写以下表格，并连同自己的 证书扫描件一起发送至以上指定邮箱
Enrolment Form报名表
First Name（名）: 
Family Name（姓）: 
Email（电子邮箱地址）: 
Address（地址）: 
Address（地址）: 
Address（地址）: 
Country（国家）: 
Mobile Number（手机号）:
Diploma Number（AMI证书编号）:
Year of Issue（毕业年份）:
Training Centre where diploma was issued（从哪个培训中心毕业）:
Current Montessori School（目前就职的蒙氏学校）:
Current Role（目前的职位）: 

Course Option and Fees
I would like to apply for the following course option:
Module 1 - £420 ☐
Case Study A - £210 ☐ 
Module 2 - £420 ☐
Case Study B - £210 ☐
Please read the terms and conditions at  https://www.mariamontessori.org/training/training-policies-terms-conditions/
and check the box to show you have read and agree to them. 
请阅读《报名条款和条件》https://www.mariamontessori.org/training/training-policies-terms-conditions/ 并在以下方格中打√，表示你已经阅读并同意其中内容。
[bookmark: _Hlk202353699]I confirm I have read and agree to the Terms and Conditions: 	Yes ☐
我确认我已经阅读并同意《报名条款和条件》：                          是的□

Personal Statement个人情况陈述
Please complete the personal statement by answering the following questions.
请回答以下问题来完成您的个人情况陈述

1. How many years of experience do you have working with children? Describe the kind of environments in which you have worked. What is your motivation for doing the course at this stage in your career?
你有几年和孩子工作的经验？描述一下你所工作的环境。在职业生涯的这个阶段，你选择这个课程的动机是什么？


2. Give details of the class in which you are currently working: Name of school and location, number of classes and age levels of the classes, number of AMI Montessori trained teachers in your class, number of Montessori trained assistants in your class, and number of non-Montessori trained staff in your class. Please give details of the length of your morning work cycle. Do you have an afternoon work cycle? If not, what do the children do?有关你现在班级的详细信息：学校名称和地址，班级数量，班级中的年龄构成，班中受过AMI培训的主班老师数量，班中受过AMI培训的助教老师数量，班中没有受过蒙台梭利培训的老师数量。请详细描述你班里有关工作周期的内容。是否有下午的工作周期？如果没有，孩子们是在做什么？


3. Give details about your role in the class. Please include your role in interacting with the children and planning for their development.
关于你在班中角色的详细信息。请包涵您在和孩子互动方面的角色阐述以及您会如何规划他们的发展。



4. Give details of the number of children in your class at each age: 2.5 to 4 years old, 4 to 5 years old and 5 to 6 years old.
关于班级学生年龄构成的详细信息：2.5-4岁的学生数量；4-5岁的；5-6岁的。

Tuition fee paid in one instalment due in 10 working days from the invoice date. 一次性支付 英镑；收到付费通知后10天支付完毕

Payment Options支付选项

1.	Bank Transfer 银行转账
(please add an additional £15 for international transfers for administration costs):
（请额外增加15英镑用于国际支付产生的行政费用）：

Account Name: 	Maria Montessori Training Organisation
账户名称：              26 Lyndhurst Gardens, London, NW3 5NW

Bank Name: 		Lloyds Bank PLC,
开户银行：              39 Threadneedle Street
			London 
			EC2R 8AU
	
Bank Sort Code:	30-65-41
银行分类代码

Account Number:	42651768
银行账号

Swift:	LOYDGB21682

IBAN:	GB28LOYD30654142651768

Please write your surname and course number in the description field.
请在备注栏中注明姓名和课程编号

2.  Card 信用卡
Visa or MasterCard only. 只接受VISA或者MASTER卡
Pay online at https://www.mariamontessori.org/training/make-a-course-payment/ or telephone the office on +44 (0)20 7435 3646 to make a payment. 
通过以上在线链接支付， https://www.mariamontessori.org/training/make-a-course-payment/ 或致电以上办公室联络电话帮助支付。
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